
 

 

Cultuurraad Borgerhout 

 

Betreft :  advisering Borgerio :  

 

Aanleiding 

 

- Op 7 september werd op de bestuursvergadering  een organisatorische, inhoudelijke en 

financiële evaluatie  over Borgerio gehouden met Stephanie Van Houtven en Joost 

Sierens. 

 

 Wij wensen het volgend advies te formuleren aan het districtscollege : 

 

Advies 

 

Als adviesraad cultuur adviseren we het districtsbestuur. 

 

Het blijft een laagdrempelige aantrekkingspool en weerspiegelt meer dan andere festivals de 

diversiteit in de stad.  

Duurzaamheid verder uitwerken want dat werd uit het oog verloren in de voorbije jaren. 

Met externen  werken is een goed idee “Samen op straat”. 

Het mag zeker niet groeien maar het onmisbare moet behouden blijven. 

Inbreng van lokale artiesten/handelaar is zeker niet overbodig en moet aandacht krijgen. 

 

 

 

Besluit 

 

Wij hopen dat het districtscollege ons advies zal overnemen. 

 

 

Voorzitter       Secretaris 

                     
               

 

Geert Janssens      Danny Geleyn 


